

Circular No (5) 2017

Banning ships related to (VARUN RESOURCES LIMITED) from operating or anchoring in UAE waters

To: Ship agents

To: Port's authorities

Due to the repeated cases of seafarer abandonment by VARUN RESOURCES LIMITED company in the recent years at UAE ports and waters, and the latest case of their ship (MAHARASHI /AMADEVA) where the crew has been abandoned onboard suffering from shortage in provisions and fuel as well as lack of medical care, and unpaid salaries and dues, therefore:

All ships belonging to the subject company are banned from calling UAE ports or anchoring in UAE waters till further notice.

We hereby urge all ports and ship's agents to comply with this circular and stop dealing with subject company's ships to avoid any liabilities.

For further clarification please send to SHIPPING@fta.gov.ae

تعميم رقم (5) لسنة 2017

منع السفن التابعة لشركة (فارون ريسورسيز ليميتد) من العمل أو الرسو في مياه دولة الإمارات العربية المتحدة

إلى: وكلاء السفن

إلى: سلطات الموانئ

نظرا لتكرار حالات هجر البحارة في موانئ ومياه دولة الامارات العربية المتحدة في السنوات الماضية على سفن شركة فارون (VARUN RESOURCES LIMITED) وعنوانها: (LAXMI BUILDING 6 SHOORJI VALLABHD MARG BALLARD ESTATE) (MUMBAI 400001 INDIA) مومباي الهند. وأخرها هجرهم لبحارة السفينة (MAHARASHI VAMADEVA) وما ترتب عليه من معاناة البحارة نتيجة لنقص المؤن والوقود ونقص الرعاية الصحية , وعدم صرف الرواتب والمستحقات , قررنا الآتي :

منع السفن التابعة لهذه الشركة من العمل داخل موانئ الدولة أو الرسو في مياهها حتى إشعار آخر.

على جميع الوكلاء البحريين وسلطات الموانئ عدم التعامل مع سفن هذه الشركة تفاديا للمسؤوليات التي ستقع عليهم في حالة مخالفة هذا الأمر.

لمزيد من الاستفسارات برجاء مخاطبة الهيئة SHIPPING@fta.gov.ae



م.حصة بنت أحمد آل مالك
المدير التنفيذي لقطاع النقل البحري

United Arab Emirates
Federal Transport Authority - Land & Maritime



دولة الإمارات العربية المتحدة
الهيئة الاتحادية للمواصلات البرية والبحرية